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Päätös Asiasta keskusteltiin ja todettiin että osa penkeistä on jo tullut takaisin, 

mutta muutamaan paikkaan niitä toivottiin lisää. Päätettiin että sihteeri 
kysyy toimijoilta saataisiinko penkkejä sovittuihin paikkoihin lisää ja 
millaisella aikataululla se onnistuisi. 


